聖公會聖提摩太小學 2025-2026 年度小一入學統一派位註冊須知

1. 註冊日期及時間:

- a) 日期: 2025年6月10日(星期二)至6月11日(星期三)
- b) 時間: 上午9時至正午12時及下午2時至4時

2. 註冊時,家長帶備:

- a) 「小一註冊證」正本;
- b) 學生出生證明文件 (或許可在港居留證明文件) 正本及副本;
- c) 學生近照一張 (證件相片大小)
- d) 回郵信封一個 (寫上學生姓名、詳細住址、貼上\$2.20 郵票) 以作開學前 通訊用。
- e) 家長 / 監護人身份證明文件
- 3. 倘若家長未能在指定張期內辦理註冊手續,亦沒有與本校聯絡,則會被當作 放棄 2025 年入讀本校小一學位論。
- 4. 在註冊日期內,如遇惡劣天氣等特殊情況,請留意電台及電視台的公布,以 獲知有關的特別安排。

S.K.H. St. Timothy's Primary School Primary One Admission (2025-2026) Central Allocation

Registration Information

- 1. Date and time of registration:
 - a) Date: From 10th June 2025 (Tuesday) to 11th June 2025 (Wednesday)
 - b) Office Hours: 9:00 a.m. to 12:00 noon & 2:00 p.m. to 4:00 p.m.
- 2. Documents to bring along when registering:
 - a) Primary One Registration Form.
 - b) The original and a photocopy of student's birth certificate (or proof of permission to stay in Hong Kong).
 - c) A recent photo of the student.
 - d) A self-addressed envelope (with student's name, full address and a \$2.20 stamp) for pre-school communication.
- 3. If parents fail to register within the specified period and do not contact the school, they will be deemed to have given up their Primary one place in 2025.
- 4. In the event of special circumstances such as inclement weather during the registration period, please pay attention to radio and TV announcements for special arrangements.